
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Indre Fosen rådhus, Rissa 
Dato: 24.04.2019 
Tid: 17:00 – 19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Hanne Aune Leder  
Amalie Røstad Medlem  
Elinor Waterloo Myran Medlem  
Emily Ann Monsen Medlem  
Ida Larsen Medlem  
Linda Lillemo Medlem  
Malin Sunde Medlem  
Signe Drætvik Medlem  
Tobias Dahle Medlem  
Wenche Aune Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Vida Lund Hoff MEDL  
Dina Mediaa MEDL  
Maiken Sunde MEDL  
Mia Geilosjordet MEDL  

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth Ungdomskonsulent 

 
 
Merknad: 
 

Ønsker å rette opp et inntrykk som ble gitt i referatet fra møtet den 12. mars.  Det kom 

da frem at representanter fra elevrådet ved Åsly skole ikke følte de fikk nok tid til 

elevrådsarbeid.   

Elevrådet ved Åsly har hatt minst ett eller to møter i måneden, der kontaktperson for 

elevrådet setter av mist 60 minutter til disse møtene.  Kontaktperson fra elevrådet kan 

opplyse om at disse møter er avholdt:  

Mandag 7. januar 

Torsdag 17. januar 

Fredag 1. februar 



Onsdag 13. mars (opprinnelig satt opp 12/3, men måtte utsettes til dagen etter IFU-

møtet) 

 Videre har vi hatt møter: 

Tirsdag 2. april 

Onsdag 10. april 

 
 
Gjennomgang av elevrådene 
 
Rissa VGS: 

- Har ikke hatt møte siden sist 

Testmann minne: 

- Elevrådet ved Leksvik VGS har hatt et møte med ungdomskonsulenten vår, Siri. På 

dette møtet snakket de om  engasjement i elevrådet og om hva elevrådet ønsker å 

gjennomføre i løpet av resten av året. Det kommer fram at elevrådet ved Testmann 

minne ønsker mer tid til elevrådsarbeid.  

- Elevrådet har også planlagt å ha et møte med ledelsen etter elevrådsmøte neste uke. 

På dette møte skal de bl.a. skal snakke med de om Olweus, og at de ønsker mer tid til 

elevrådet og elevrådsarbeid. 

Åsly: 

- Elevrådet ved Åsly har en sak om skolegensere på dagsorden.  

- De har også hatt baguett-salg.  

Stadsbygd: 

- Har ikke hatt møte siden sist  

Leksvik VGS: 

- Holder på med saken hvordan gjøre kantina mer attraktiv. Siden sist møte har de bl.a. 

ommøblert i kantina. Videre ønsker de å kjøpe inn sofa i forbindelse med spill-krok.  

- De har også en plan om å arrangere aktivitetsdag for hele skolen. I den forbindelse 

ønsker de å opprette et «svarskjema» på nett, der elevene kan komme med forslag på 

hvilke(n), aktiviteter de ønsker denne dagen. De ønsker å legge vekt på at alle skal føle 

mestring, og trivsel denne dagen.  

- Elevrådet har også gjennomført påskeeggjakt der mange av elevene på skolen deltok. 

Elevrådet skal evaluere denne aktiviteten.  

- Elevrådet ønsker videre å arrangere en Quiz-fredag, der de tillitsvalgte har ansvar for å 

komme med spørsmål.  

- Ellers har elevrådet deltatt på møte i skolemiljøutvalget, navnekomite til nye VGS, 

overordnabrukergruppemøte og dialogkonferanse.  



- Vi ønsker også å gi stor oppmerksomhet til Andrea Øvrebust Høiseth, som deltok på 

årsmøte til elevorganisasjonen, og ble valgt inn til deres fylkesstyret. Gratulerer så mye 

fra oss i ungdomsrådet! 

 

Mælan: 

- Elevrådet ved Mælan skole har nå gjennomført smoothie-dag og påskelunsj for hele 

skolen. Alle elevene spiste sammen på påskelunsjen.  

- Elevrådet har også lagt til rette for at de som er interesserte kan bestille skolegenser og 

elevrådet har bestemt logo til genserne.  

- Det har også blitt kjøpt inn puter til aulaen.  

Vanvikan: 

- Ingen representanter til stede 

 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 14/19 Inkluderingsprosjekt - ungdomsrådet  
DR 15/19 Elevrådssamling - ungdomsrådet  
DR 16/19 UKM strategiplan på høring - ungdomsrådet  

 
 

DR 14/19 Inkluderingsprosjekt - ungdomsrådet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 24.04.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 

- Inkluderingsgruppa er ferdig med programmet til kick-off dagen. De ønsker at alle 

skolene skal få en like bra dag som mulig, og får derfor i oppgave å lage et detaljert 

program, slik at det skal bli enklest for hver skole å gjennomføre denne dagen.  

o Inkluderingsgruppa får en frist til å skrive detaljert program til 30.04 kl. 
23.59!  

- Siri har som oppgave å ta kontakt med skolene, og derfor kommer vi med et forslag om 

at Siri snakker med skolene og kommer fram til en dag det passer å gjennomføre kick-

off dagen på. 

 
 
 
 

DR 15/19 Elevrådssamling - ungdomsrådet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 24.04.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 



- Da det er så sent ut i skoleåret velger vi å avlyse elevrådssamlinga. Grunnen til dette er 

at vi ikke har all planlegginga klar, og i tillegg til dette kan det bli vanskelig å komme 

fram til en dag det passer for alle.  

 
 
 

DR 16/19 UKM strategiplan på høring - ungdomsrådet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 24.04.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Vi har lest gjennom strategiplanen til UKM som ligger på høring, og synes den ser veldig bra ut. 
Det vi legger merke til er at det er en del vanskelige ord, samt skrivefeil som bør bli rettet opp. 
Det eneste vi kommer med innspill på er at punktet om at «DKS også kan være et forslag som 
spesielt kan bidra til kompetanseheving og deltagelse gjennom året», også er et punkt som 
burde stå under lokale tiltak, på lik linje med regionale tiltak. 
 
 
 


